
U V O D N I K 

Spoštovani člani in članice! 

Zima je tukaj. Pa vendar nas tokratni ornitološki potopis vabi v tople kraje - na 
Kanarske otoke. V ornitološki paradiž Fuerteventuro - stran od turističnega vrveža, 
ki pticam povzroči veliko nevšečnosti. Koliko nevšečnosti in težav povzroči pticam 
intenzivno kmetijstvo nas seznanja prispevek Andreja Bibiča. V Veliki Britaniji so 
številčno močno upadle vrste, ki so bile donedavna še pogoste. Tistim vrstam, ki so 
vezane na tradicionalen način kmetovanja že grozi izginotje. Ali b o m o tudi mi 
prehodili isto pot kot Britanci? Ne, ni nam treba na ta križev pot. Če kmet kmetuje 
naravi prijazno in ohranja naravno bogastvo te rb io tsko pestrost, je upravičen do 
plačila za kmetijsko-okoljske ukrepe. Zimsko vzdušje daje reviji predstavitev zimske 
race, ki pri nas na celini prezimuje na Ormoškem in Ptujskem jezeru. Kako in kam 
postaviti krmilno hišico in kakšne vrste hrano izbrati boste izvedeli v prispevku 
Dominika Bombeka. Če zima ne bo preveč snežena se lahko poda te na ornitološki 
izlet na Begunjščico ali Stol. 

Tokratna zima bo delovna. Najprej Vas vabimo, da se udeležite januarskega štetja 
vodnih ptic, ki bo letos potekalo v soboto 13. in vnedeljo 14. januarja 2001 .Januarsko 
štetje vodnih pticvletu 2001 bo že štirinajsto. Koordinatorštet ja Borut Štumberger 
z veseljem ugotavlja, da se akcije udeleži vsako leto več ljudi. Lansko leto so udeleženci 
akcije prešteli rekordnih 47 172 vodnih ptic 55 različnih vrst. Vabimo Vas k sodelovanju 
pri akciji popisovanja trstišč. Prosim sporočite nam kje vse so trstišča. Tako b o m o 
lahko skupaj ohranili življensko okolje precejšnjega števila ptic, med njimi so tudi 
vrste, ki so zelo ogrožene. K sodelovanju Vas vabimo še pri akciji Ptica leta 2001. 
Tokrat smo za ptico leta izbrali velikega detla. Srečali ga b o m o v gozdu, parkih, 
sadovnjakih in verjetno še kje. V DOPPS-u čakamo, da nam sporočite kje vse ste ga 
videli. 

V prihodnjem letu si želimo veliko vašega sodelovanja. Pišite nam kaj Vam je všeč v 
reviji in kaj pogrešate. Z veseljem bomo prisluhnili Vašim željam, saj je revija namenjena 
Vam članom. Vedno smo zelo veseli vsakega prispevka, ki nam ga pošljete. Veseli 
smo, da nam tako pridno pišejo mladi ornitologi. Želimo si, da bi ostali naši bralci 
tudi naslednje leto. Ornitološkemu potopisu b o m o dodali še poljuden članek. 
Prepričana sem, da boste našli še več koristnih napotkov v reviji. 

V letu 2001 Vam želimo obilo uspeha in da bi še naprej skupaj sodelovali v dobro 
narave in seveda v dobro ptic. 

Andreja Ramšak 


